

◆ Hospitality
is our passion

OUR BRANDS:



A Coastal Gathering of Leaders at Lexis Hibiscus Port Dickson
领袖海滨盛会于马来西亚大红花(丽昇精选酒店)圆满举行



From 19 to 21 July, Lexis Hibiscus Port Dickson had the honour of hosting Malaysia's Prime Minister, YAB Dato' Seri Anwar Bin Ibrahim, together with Cabinet Ministers and Members of Parliament. The visit was held in conjunction with the Akademi Kenegaraan Malaysia retreat, at Lexis Hibiscus Port Dickson, during which key meetings and discussions took place against the resort's serene seaside backdrop.

2025年7月19日至21日, 马来西亚大红花(丽昇精选酒店)荣幸接待马来西亚首相 YAB 拿督斯里安华·易卜拉欣及内阁部长、国会议员代表团莅临。此次访问与马来西亚国家学院(Akademi Kenegaraan Malaysia)静修研讨会的重要行程, 政要们在这座海滨度假胜地的静谧氛围中, 开展了多场重要会议与研讨。

'Eternal Love' Takes Centre Stage at Imperial Lexis Kuala Lumpur

印尼著名歌手Bunga Citra Lestari《Eternal Love》演唱会记者会
于吉隆坡帝国豪华酒店璀璨落幕

On 14 July, Imperial Lexis Kuala Lumpur had the honour of hosting the press conference for acclaimed Indonesian songstress, Bunga Citra Lestari, at the elegant Imperial Lexis Ballroom. Over 100 lifestyle and entertainment media representatives attended as she announced her highly anticipated *Eternal Love – Timeless Romance* concert, set for 27 September 2025 at Plenary Hall. The event featured a special joint performance with Malaysian singer Jaclyn Victor and violin virtuoso Dennis Lau, followed by a poster signing and exclusive media interviews.

2025年7月14日，吉隆坡帝国豪华酒店于典雅的宴会厅隆重举办印尼乐坛天后 Bunga Citra Lestari 的记者招待会。逾百位媒体代表齐聚一堂，见证其备受期待的《Eternal Love – Timeless Romance》演唱会正式官宣，该演唱会将于 2025 年 9 月 27 日在 Plenary Hall 盛大举行。

发布会亮点包括与马来西亚实力唱将 Jaclyn Victor 及小提琴师 Dennis Lau 的精彩合作演出，现场更特别安排海报签名会及独家媒体专访。当艺术邂逅奢华，每一刻都值得铭记。



Celebrating Design Excellence at Imperial Lexis Kuala Lumpur

设计之夜 · 荣耀闪耀吉隆坡帝国豪华酒店

On 30 July, Satellite Restaurant & Bar at Imperial Lexis Kuala Lumpur set the stage for Tatler Malaysia's Homes Design Awards 2025, celebrating the nation's most talented architects and designers against a breathtaking sunset skyline. The evening honoured visionary works such as Formzero's Borderless House and Seshan Design's eco-friendly Shah Alam House, complemented by fine wine, art and inspiration. Guests enjoyed exquisite canapés and mocktails by the F&B team explored Dulux's 2026 colour trends, and admired Lladró's whimsical ceramics – making it an unforgettable night where design shone in all its glory.



2025年7月30日，吉隆坡帝国豪华酒店卫星餐厅与酒吧化身设计艺术殿堂，盛大呈献 2025 Tatler Malaysia 家居设计大奖。在夕阳映照的城市天际线下，宾客们共同见证 Formzero《无界住宅》与 Seshan Design《生态永续住宅》等杰作荣获殊荣。酒店餐饮团队更匠心呈上精致小食与特调饮品，搭配 Dulux 2026 色彩趋势及 Lladró 陶瓷艺术点缀，为这场盛宴增添非凡格调。



Imperial Lexis Kuala Lumpur's Feast at FIFTY1 Showcases Exciting New Flavours

五十一盛宴餐厅全新菜单缔造非凡味觉体验

Perched on Level 51 with panoramic city views, Feast at FIFTY1 unveils a new à la carte menu celebrating modern, international flavours. Indulge in highlights such as Wagyu steaks, Bornean lobster, New Zealand rack of lamb, and vibrant vegetarian creations, all crafted to impress. End on a sweet note with an artfully prepared dessert, perfecting an experience ideal for intimate dinners or special celebrations. This elevated culinary journey promises unforgettable moments high above Kuala Lumpur.

吉隆坡帝国豪华酒店51层的五十一盛宴餐厅正式推出全新风味菜单，于城市全景映衬下尽展现代美食艺术。主厨严选和牛牛排、婆罗洲龙虾、新西兰羊排等顶级食材，搭配创意素食料理与精致甜品，倾心呈献一场云端飨宴。每一道佳肴皆展现独到工艺与美学，让宾客流连忘返。这里不仅是味蕾的盛会，更是坐拥吉隆坡全景的空中秘境，为浪漫晚餐或特别庆典留下美好回忆。高空之上的美食之旅，邀您臻享非凡体验。



Lights, Camera, Lexis! Mediacorp TV series shoot at Lexis Hibiscus Port Dickson

Lexis上镜啦！新传媒电视剧在马来西亚大红花（丽昇精选酒店）取景拍摄



On 23 and 24 July, Lexis Hibiscus Port Dickson had the pleasure of hosting the shoot of *Highway to Somewhere*, an upcoming MediaCorp Singapore television drama starring Jeanette Aw, Romeo Tan, Seow Sin Nee and Herman Keh. Filming took place across the resort's most stunning locations, including the lobby, front entrance, Imperial Suite, Royal Suite, beach and other scenic spots. The lively presence of the production brought a buzz of excitement to the resort, and we eagerly anticipate seeing Lexis Hibiscus PD grace TV screens soon.

2025年7月23日至24日，马来西亚大红花（丽昇精选酒店）荣幸成为新加坡新传媒（Mediacorp）最新电视剧《Highway to Somewhere》的取景地。该剧由演员欧萱、陈罗密欧、萧歆霓及郭坤耀主演，剧组特别选取了度假村最具代表性的帝国套房、皇家套房等奢华场景，以及风景如画的海滨区域进行拍摄。剧组的到来为度假村增添了活力与兴奋氛围，我们期待不久后在荧幕上见证马来西亚大红花（丽昇精选酒店）的华亮相！

Star-Studded Moments at Lexis Hotels & Resorts

群星闪耀，星光汇聚丽昇度假酒店

In July and August, Lexis Hotel Group played host to a stellar line-up of international stars and influencers, reaffirming its status as a top choice for unforgettable stays in Malaysia. At Lexis Hibiscus Port Dickson, Singaporean actress Jeanette Aw enjoyed a week-long stay during the filming of MediaCorp's *Highway to Somewhere*. Imperial Lexis Kuala Lumpur welcomed South Korean-born Taiwanese singer Bii for his press conference and concert, as well as Indonesian star Bunga Citra Lestari in the luxurious Presidential Pool Suite. Popular China social media influencers, Tutu and Xuefan, along with local personality Jolene Tiong, further amplified the Lexis experience to audiences worldwide.

2025年7月至8月间，丽昇酒店集团迎来多位巨星与人气红人，再次印证其作为马来西亚首选奢华住宿的卓越地位。新加坡演员欧萱在马来西亚大红花（丽昇精选酒店）进行了为期一周的拍摄入住，为新传媒剧集《Highway to Somewhere》取景；吉隆坡帝国豪华酒店则先后迎来韩裔台湾歌手毕书尽举办记者会及演唱会，以及印尼著名歌手Bunga Citra Lestari入住总统泳池套房。此外，中国网红Tutu、薛不凡与本地名人张吟，也在旗下酒店留下难忘时光，并将丽昇独特的奢华入住体验热情分享给全球观众。



@itsmebcl



@大耳朵tutu



@jolenetiong



@薛不凡Bii



@jeanetteaw



@official_bii

Celebrating Merdeka In True Lexis Style

国庆日 · 与丽昇共庆



缀空间，营造浓厚节庆氛围；宾客亦可于吉隆坡帝国豪华酒店高空，尽览绚烂国庆烟花。

在这光辉时刻，丽昇酒店集团与您同庆——国庆日快乐！Selamat Hari Merdeka!

On 31 August, Malaysians unite to celebrate Hari Merdeka, marking our nation's independence in 1957 — a time to honour our history, embrace cultural diversity, and look to the future with pride.

Across Lexis Hotel Group properties, from the beaches of Port Dickson and Penang to the skyline of Kuala Lumpur, we welcome guests with warm Malaysian hospitality and flavours that reflect our heritage. This Merdeka, our properties are adorned in the colours of the Jalur Gemilang and offer enticing F&B promotions, with Imperial Lexis Kuala Lumpur providing a spectacular sky-high view of the KLCC fireworks. From all of us at Lexis Hotel Group — Selamat Hari Merdeka!

1957年8月31日，马来西亚迎来独立新生。今天，我们再次携手欢庆国庆，共同铭记这段荣耀时刻。自波德申与檳城的碧海沙滩，到吉隆坡的璀璨天际，丽昇酒店集团以真挚好客之心迎接四方宾客，并呈献融合本土风味的餐饮礼遇，尽显多元文化魅力。酒店更以国旗色彩点缀空间，营造浓厚节庆氛围；宾客亦可于吉隆坡帝国豪华酒店高空，尽览绚烂国庆烟花。

Malaysia Tops Southeast Asian Travel Charts

马来西亚荣登东南亚旅游业榜首

Malaysia's tourism industry has kicked off 2025 on a high, recording 10.1 million foreign visitors in the first quarter and surpassing Thailand as Southeast Asia's most-visited destination. Boosted by easier visas, rich cultural attractions, and enhanced connectivity have fuelled this surge, with momentum set to grow as over 3,100 weekly international flights now link Malaysia to the world. AirAsia's restart of European routes, beginning with Türkiye, and RM550 million in tourism promotion ahead of Visit Malaysia Year 2026 are set to further strengthen arrivals, with targets of 35.6 million visitors and RM147.1 billion in receipts.

With prime locations in both leisure hotspots and major cities, Lexis Hotel Group is poised to welcome more guests from key markets such as China, India, and South Korea — showcasing the best of Malaysia through distinctive stays and personalised service.

马来西亚旅游业在2025年首季迎来亮眼开局！第一季度接待国际游客达1,010万人次，超越泰国成为东南亚最受欢迎的旅游目的地。这一增长主要得益于签证便利化政策、丰富的文化景观及完善的交通网络；目前，每周新增约3,100班国际航班，连接马来西亚与全球各地。随着亚航重启土耳其等欧洲航线，以及「2026马来西亚旅游年」投入5.5亿令吉的推广计划，预计将吸引3,560万人次游客，并创造约1,471亿令吉旅游收入。丽昇度假酒店凭借优越地理位置与独特住宿体验，诚挚欢迎来自中国、印度及韩国等主要市场的宾客莅临，尽享马来西亚的魅力与尊贵服务。

